
Sammanfattning av föräldramöte och vissa förtydligande

• Laget -24
• 45st spelare i truppen. I snitt 20-25st spelare på träning.

• Vi ledare upplever truppen som en något ”för stor” trupp för att på bästa sätt kunna hantera individuell och gemensam 
utveckling. Vidare så ser vi ledare flertalet subgrupper och vi har svårigheter att ”fullt ut” skapa lagkänsla.

• Vi ledare för kontinuerligt diskussioner och planerar för förändringar, fn finns dock inga beslut om förändringar. Exempel på 
en eventuell kommande förändring kan vara- matchgrupper, ”lag i laget”. Periodvis nivåindelar vi spelarna på träning för att 
skapa bästa förutsättningar för utveckling. 

• Vi ledare är Jonas(lagledare), Mats I, Thomas och Per(planerar träningar), Benny(bokar matcher och domare), 
Andreas(målvaktsansvarig), Mats Ö samt Adam vid behov(stöttar i huvudsak under match).

• I ledartrojkan har vi några som nyligen gått UEFA C vilket ger oss möjligheten att utbilda spelarna i ”linje med” förbundets 
senaste riktlinjer. Därtill har vi några som varit ledare med äldre barn och tar med sig erfarenheter därifrån samt några med 
lång erfarenhet av fotboll i olika roller. Sammantaget känner vi oss väl rustade för att tillsammans med era barn ta ett 
ordentligt avstamp mot många härliga säsonger framöver.

• Säsongen 24/25
• Träningar

• Vi erbjuder spelarna att vid 4 tillfällen per vecka kunna fortsätta sin utveckling och utbildning som fotbollsspelare. 
Träningarna följer förbundets spelarutvecklingsplan och i perioder har träningarna särskilda fokusområden och teman. Varje 
träning bygger på förbundets riktlinjer. Viktigt att förstå är att utbildningen har f n en viss progression som med tiden kommer 
att stegra vilket b la gör att; för att spelarna ska kunna göra sig själva rättvisa, kunna tillgodogöra sig utbildningen och 
utvecklas i takt med övriga, bör de närvara vid minst 2 av 4 träningar/vecka och då antingen mån, tis eller tor. 

• Matcher
• Vi har 3st lag i seriespel, 10 matcher/lag, seriespel pågår sept ut.
• Vi strävar efter så rättvist antal kallelser som möjligt. Viktigt att känna till så är kallelse = spelad match oavsett om spelaren 

kan delta eller ej. Sena återbud hanteras av ledarna och erbjuds i första hand till spelare utifrån närvaro och spelartyp. 
Speltid fördelas jämnt över spelarna utefter deras förutsättningar och positioner samt roller utifrån förmåga och vart spelaren 
är i sin utveckling.
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• Cuper 
• IFK´s egna(april), Storfors(maj), Hemmingsmark(juni), PSG(juni), Gammelstad(aug) samt eventuellt Myckle(aug) och 

Sundsvall(jan -25).
• 3st cuper/år betalas av föreningen, övriga bekostas av lagkassa och eller egenavgift.
• Lagindelning till cuper sker i huvudsak utefter att skapa ”jämna lag” men vid behov kan vi behöva flytta spelare utefter 

behov.
• Övrigt

• IFK´s egna sommarcamp(jun), BAIK´s(jul) samt sannolikt under kommande höst- och jullov. Bra tillfällen för spelarna att 
fördjupa sin kunskaper men framförallt träffa andra spelare än de i lagen.

• Lagaktiviteter- mer info kommer
• Uppdrag

• Bollpojkar vid herrlagets matcher(kallelse till både spelare och föräldrar).
• Närvaro

• Anmälan
• Föräldrar bör administrera spelarnas anmälningar för att undvika missförstånd, utebliven anmäla och avanmälan samt så 

försvårar det informationsspridning med exempelvis orsak till frånvaro.
• Nuläget

• Tyvärr kan vi ledare konstatera att närmare än halva laget har lägre än 50% närvaro. Hur vi ledare kan påverka spelarnas 
vilja till att komma på träningar arbetar vi med kontinuerligt. Dock tror vi att ni föräldrar har en avgörande roll och vi behöver 
eran hjälp för att få fler till träningarna oftare.

• Träningarna är det viktigaste tillfällena för spelarna att kunna utvecklas. Vi ledare förstår att intresse, möjlighet och annat 
påverkar såklart men vi vill ändå poängtera att detta är en lagidrott och alla behövs för allas utveckling.
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• Ekonomi
• Nuvarande saldo (ca 35tkr (innan årets försäljningsvinst på ca 25tkr))
• Inköp denna säsong

• Utbildningsmaterial ca 8tkr
• Avgift ”Min fotboll” 2tkr (denna säsong, kommer ej att förlänga då vi kan lösa repriser från stream via Veo)
• VEO, videocoachningsutrustning 14000:- samt abbonemang från nästa säsong 1000-2000:-/mån (under matchsäsong. 

Kommer under hösten att utvärdera vilken nivå vi ska lägga oss på.
• Cupavgifter ca 5000:- (utöver de tre som IFK betalar)

• Sälj- och övriga uppdrag
• F n planerar vi för ett ”större” säljuppdrag/år, ca 25-30tkr in till lagkassan. Helena Wiklander samordnar.
• Rabatthäften 2ggr/år (IFK)). Åsa Fredricsson samordnar.

• Framtiden
• Cuper och träningsresor

• Vi ser att vi inom närmaste säsongerna kommer att resa lite längre bort på cup/-er och inom några år även resa utomlands 
på träningsresa. Dessa kommer sannolikt ha olika ekonomiska upplägg men bedöms innehålla både egenavgift, arbete och 
till del även finansieras ur lagkassa. Deltagande är naturligtvis frivilligt men vi hoppas på så stort intresse som möjligt 
förstås. Veronika Norrbin samordnar.

• Spelform
• 7-manna i år och kommande säsong därefter 9-manna säsongen -26.

• Frågor
• Vi ledare ställde frågan till närvarande föräldrar om hur de ser på spelarnas närvaro. Svaren var till del något oväntade för oss och 

utifrån det så ser vi ett behov av att via en enkät förtydliga vilken grupp vi har att arbeta med. Vilka drömmar, förväntningar finns 
hos spelarna? Vilka möjligheter finns för dom att närvara? Hur ser föräldrarna på lagets verksamhet osv. Idag känner vi ledare att 
vår verksamhet som den ser ut idag inte matchar spelarnas förutsättningar i tillräckligt stor utsträckning. Därav har vi ledare 
påbörjat ett arbete om hur vi ska bättre kunna matcha fler av spelarnas förutsättningar. Exempel på det skulle kunna vara träning- 
och matchgrupper. Vi tror på förbundets riktlinje om; så många som möjligt – så länge som möjligt – så bra som möjligt. Följ gärna 
debatten inom fotbollen b la via Andreas Erikssons(föreningsutvecklare i Piteå IF) intervju i PT.


